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Protokoll 10:06

Styrelsemöte 20100825
 
 
Närvarande:                        Bengt Nyström (Ordförande)                 

Erica Johansson (Sekreterare)
Lena Wahlgren (Ordinarie ledamot)

                                            Magnus Waldman (Ordinarie ledamot)
                                            Camilla Siren (Suppleant)
                                            Sune Svensson (Gårdskarl)
 
§ 1                 Ordförande förklarade mötet öppnat.
 
§ 2                 Förslag till dagordning godkändes.
 
§ 3                 Föregående protokoll godkändes.
                      De tidigare aviserade målningsarbetena av Knallen pågår.
 
§ 4                 Föreningens ekonomiska läge är som förväntat och löper enligt plan.

 
§ 5                 Fastighetsarbeten
                      Pilträdet vid gård 1 är nedtagen.
                      Asfaltering av div. håligheter kommer att ske under v.36 på nedre parkeringen.
                      Träd skall inköpas för plantering vid gård 4 och en buske skall inköpas för plantering

vid gård 2.
                      En Balsampoppel kommer att planteras vid Knallen mot skogen.
                      2 garageportar kommer att lagas.
                     
 
§ 6                 Underhållarbeten
                      Invändig målning av Knallen. Offert kommer även inhämtas för inköp av hopfällbara
bord samt nya stolar som kan disponeras vid hyra av     Knallen eller efter separat överenskommelse.

Närlunda vägförening kommer att ersätta en nerklottrad mopedförbudsskylt längst ner i
området. I övrigt kommer hänvisningsskyltarna av husnummer att bytas ut.        

 
§ 7.                Kassörsfrågan

Vår kassör har lämnat sitt uppdrag varvid Styrelsen nu söker med ljus och lykta för att
finna en ersättare. Styrelsen vädjar om frivillig anmälan. Om ingen ersättare kan finnas
kommer f.d. kassör Anders Hult tillfrågas om han har möjlighet att ställa upp fram till
årsstämman.

 
§ 8                 Sopförening
                      En klar majoritet av samfällighetens medlemmar är intresserade av att en sådan förening

bildas. Separat inbjudan till ett första möte för att vidare diskutera sophanteringsfrågan
kommer inom kort. Möte planeras till oktober. Väsby samfällighetsförening har redan
grävt ner markbehållare och om man är nyfiken på hur det ser ut så finns dessa nu på
nära håll att beskåda. I övrigt vad som gäller för sophantering finns aktuell information
på vår hemsida www.knalleborg.se

 
§ 9                 Övrigt
                      Lena Wahlgren 17E övertar uthyrningsfunktionen och ansvaret för Knallen.
                      Dagvatten har trängt in i länga 1. Kontroll av dessa dagvattenledningar kommer ske

torsdag 26/8.
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                      Bakom länga 7 mot skogen kommer nytt dike grävas, ev. på städdagen. Sune kommer
kontakta Tekniska kontoret då det ev. kan vara så att även kommunens mark behöver
dikas.

 
§10                Nästa möte 13/10 kl 20.00 i Knallen
 
 
 
 
 
 
 
 
                      Styrelsen önskar alla en färgsprakande höst!

 
 

 
 

 
 
 
                      Vid protokollet                                         Justeras                              
                     
                     
 
                      Erica Johansson                                        Bengt Nyström


